
Skolebestyrelsen Skolebestyrelses-møde 
 
BEMÆRK 

Mødedeltagere:  
Camilla Buur, Merete Hrenczuk, Thomas Dræby 

Kragh, Jakob Stagaard, Sabrina Vestergaard, 

Christina Trankjær Ryborg, Anders Grubach, 

Kasper Søgaard, Søren Storm, Christina 

Nylandsted, Helal Kholmi, Karoline Nygaard 

Torsdag d. 8/6-2023 
Kl. 17.00-19.00 
 

  Der vil 
forplejning på 

mødet. 

Afbud:   

Sabrina Vestergaard 
Afbud meddeles skolen så hurtig som 

muligt. 
  

 

Dagsorden: Bilag/bemærkninger 

   

Punkt 1:  
Godkendelse af dagsorden og 

referat fra sidste møde 

Godkendt. 

Punkt 2: (O) 
Nyt fra elevrådet og formanden 

Nyt fra elevrådet: 

Elevrådet har lavet en undersøgelse af behovet for en 

ungdomsklub. Undersøgelsen gennemgås senere. 

 

Der er afholdt valg til elevrådet på 7., 8., og 9. årgang. 

 

Nyt fra formanden: 

Jakob Stagaard stopper pr. 1.8.23 som formand. Jakob har 

været glad for arbejdet som bestyrelsesformand, men vælger 

fremadrettet at prioritere sin fritid anderledes. Han vil dog 

stadig følge udviklingen på Bramdrup Skole, blot ikke som en 

aktiv del af bestyrelsen. 

Formanden har sagt ja til at holde en tale til translokationen.  
 

Vi konstituerer os i august måned, hvor vi skal vælge en ny 

skolebestyrelsesformand. Skoleleder melder ud omkring 

processen. 

 

 

Deadline for indhold til lokalbladet er 1. juli 2023.  

Skoleleder og bestyrelsesformand laver et skriv.  
 

 

Punkt 3: (O) 
Nyt fra ledelsen  

Status personalesituation: 

Vi har en stilling åben som fysiklærer. Medlemmer fra 

skolebestyrelsen er velkomne til at deltage. Meld tilbage til 

skoleleder, hvis I er interesserede.  

 

 

 

Status skoleårets planlægning: 

Vi er en del nye i ledelsen, og det er en udfordring at 

planlægge skoleåret, når vi ikke kender stedet og kulturen så 

godt. Vi samarbejder godt med TR og AMR og lander 

skoleårets planlægning fint. 

 

Der har været møde med præsterne ift. næste skoleår, men 

vi var for sent ude ift. at ændre konfirmandernes 

undervisningstid. Vi går i dialog med præsterne igen til 

efteråret med henblik på det efterfølgende skoleår. 

 



Linjefag i udskolingen bliver næste skoleår 

E-sport, skoleskak, future innovators, madkundskab og 

drama. Linjefagene ligger næste skoleår onsdag morgen og 

fredag eftermiddag for, at vi kan tilbyde undervisning til dem, 

der ikke går til præst. Vi har prioriteret, at det ikke er 

eksamensfag eleverne, der går til præst, går glip af.  

 

 

Punkt 4: (O) 
Nyt fra Specialcenteret 

Velkommen til afdelingsleder Carsten Boesen, der har været 

ansat siden 1. maj 2023.  

Vi er ved at være i mål med skoleårets planlægning. Ledelsen 

flytter kontorer ud i hver deres afdeling, hvilket betyder lidt 

lokaleflytninger. 

Der er kommet et par opsigelser, og derfor har vi netop slået 

to stillinger op. 

 

Punkt 5: (O/D)  
Opfølgning på møde med 

UngKolding 

 

 

Christina Ryborg og Jakob Stagaard har været til møde med 

bestyrelsesformand for UngKolding ift Klub på Bramdrup 

Skole. 

Se bilag 1. 

 

Der var en klar holdning til, at det var en god idé. 

 

Elevrådet har lavet en undersøgelse. 62 elever har besvaret. 

Undersøgelsen viser, at det ser ud til, at klubben vil komme i 

brug tirsdag og onsdag. Forslag om, at klubben skal have 

åbent fra kl. 18.30-21.30 

 

Der er bestyrelsesmøde i UngKolding d. 15.6.23, hvor 

formanden gerne vil tage forslaget med. Christina Ryborg og 

Jakob Stagaard vil gerne deltage i mødet, og der er også 

forslag om, at mødet kan holdes i lokalerne, vi påtænker at 

bruge til klub på Bramdrup Skole.  

 

 

Punkt 6: (O) 
Input til årshjul i 

skolebestyrelsen 

 

Til præsentation i august 

 

Der er kommet gode input fra vores skolebestyrelsesseminar, 

men andre input er også velkomne. De kan sendes til 

skoleleder, som samler og præsenterer input på 

skolebestyrelsesmødet i august.  

 

Input:  

Ønske fra elevrådet om, at der kommer fokus på 

seksualundervisning. Der efterspørges mere viden. 

 

Punkt 7: 
Evt. 

Ledelsen og personalet takker Jakob Stagaard for det kæmpe 

stykke arbejde og den uvurderlige indsats, han har gjort for 

Bramdrup Skole gennem mange år. 

(B)=Beslutningspunkt 
(O)=Orienteringspunkt 

(D)=Drøftelsespunkt 


